
Protokół Nr 3i2018

z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich
Rady Gminy odbytego w dniu-16 marca 2018 roku

Przewodnicząca Komisji Maria Domańska otworzyłakolejne posiedzenie i na wstępie
powitałajej członków.
Stwierdziła ona, Zę na stan Komisji 5 radnych w posiedzeniu udziat btęrzę 5 radnych co
stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzj|

Lista obecności radnych stanowi załącznlknr 1 do protokołu.
Następnie Maria Domańska powitała:

- Wojta Gminy Henryka Koniecznego,
- Zastępcę Wójta Gminy Zdzisława Skibę'
- PrzewodniczącąRady Gminy Annę Pluta,
- Prezęsa Zarządtt Gminnego oSP Wojciecha Domańskiego,
- Prezesa oSP w Czermnie Stanisława Bemackiego,

Lista obecności stanowt zaŁącznIknr 2

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 16 lutego
2018 roku nie zgł'oszono zadnych i został onprzyjętyjednogłośnie.

Następnie Przewodnicząca Komisji zwroclŁa stę o zgŁaszan|e Zmlan do przesłanego
wraz Z zaproszeniami porz4dku posiedzenia.
W związku z tym, Że ntę zg}'oszono Żadnych zmian porządek posiedzeni a został pr41ęty
jednogłoŚnie w następującym brzmieniu:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2, Przyjęcl'e protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisj i.
3 . P rzyjęcie porządku po siedzenia.
4. Stan i wykorzystanieręmiz strażackich (wyjazd w teren).
5.Dztała|ność jednostek ochotniczych Strazy Poiarnych i stan ich przygotowania do akcji

ratowniczych.
6. Sprawy róite i wolne wnioski.
7 . Zakoiczenie posied zenia.

Ad.pkt.4.
Przechodząc do rea|lzacji przyjętego porządku posiedzenia Komisja wraz Z Prezesem

Zarządu Gminnego oSP oraz Prezesem oSP w Czetmnte udała się do straznic oSP: w
Turowicach i w Fałkowie.

Podczas wizji w budynkach tych strażnic twierdzono, Że w budymku oSP w
Turowicach jest potrzeba wymiany podłogi.

Wymagana jest równiezprzehudowa wewnątrz bud1mku strainicy w Fałkowię w
celu wygospodarowania pomieszczeniana drugi garaz oraz pomieszczenia socjalnęgo na
p otr zeby członkó w o cho tni cz ej Str azy P o Żarnej .

Ad.pkt.S.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrał' Stanisław Bernacki Prezes ochotniczej

Strazy PoŻarnej w Czermnie.
Poinformował on, że jednostkataw7posazona jest w dwa samochody poŻamicze oraz sprzęt
gaśniczy do udziału w akcjach ratowniczych.
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Stanisław Bemacki poinformowil' o potrzebie zakupu dla jednostki specjalistycznĄ drabiny z
atestem do akcji ratowniczych.
Będąc przy głosie poinformował on równieŻ o uczestnictwie w róznego rodząu szkoleniach
specjalistyc znych członkow oSP w Czermnie.

Następnie głos zabrał' członek Komisji jednoczeŚnie Gminny Komendant
ochotniczych Strazy PoŻamych Grzegorz Zganiacz, ktory również poinformował o
wyposazeniu jednostki w sprzęt orazprzygotowaniu do akcji ratowniczych.
Ponadto poinformował on o szkoleniach specjalistycznych w których uczestntczyli druhowię
z oSP w Fałkowie.
Będ4c przy głosie poinformował on o planowan5nn uczestnictwie jednostek oSP z teręnu

Gminy w zawodach sportowo-poŹamiczych zap|anowanych na20l8 rok oraz uczestnictwie
w uroczystościach gminnych i kościelnych.

W dalszej częścltego punktu głos zabrał' Prezes Zarządu Gminnego oSP Wojciech
Domański, który zwróciłuwagę ze w jednostce oSP w Fałkowie nie ma dodatkowego

ki erowcy z uprawnieniami do ki erowan ta p oj azdarni uprzywilej owanyrni'
ZwrocIł' się on do GrzegorzaZganiacza o jak nĄszybsze zajęcie się tą spraw4.

Zkolei g!'os zabrał. Wójt Gminy Henryk Konieczny i poinformował' Żę narokbteŻący
zapIanowane zostały remonty w budynkach jednostek oSP w Fałkowie i w Czetmnie.
Ponadto jeŻe|ibędzie takapotrzeba to do jednostek oSP zostanie zakupiony sprzęt do akcji
ratowniczych.

Na zakończente GtzęgorzZgarttaczoraz Stanisław Bernacki udzielili dodatkowych
wyjaŚnień i odpowiedzleli na pytania dotyczące zarówno działalności jednostek oSP jak
rowntęŻ przygotowania do akcji ratowntczych.

Ad.pkt.6.
Na wstępie głos zabrał' członek Komisji Bogusław Bartos, który zwróc1ł' uwagę na

częste awarie oświetlęnia ulicznego w miejscowoŚci olszamowice na skrzyŻowaniu ulic
Fałkowskiej z Czermliskq.
PoniewaŹ słup oświetlenia ulicznego był wcześniej uszkodzony nie są skutecznę częste
wyrrriany zarówękna Ęłn słupie poinformował radny.
Będąc przy głosie radny Bartos zwrócił' się o dodatkow4 lampę oświetlęnia ulicznego w
miejscowości olszamowice ul. Czermińska nr 33.

Głos zabrał' pracownik Urzędu Gminy Wojciech Domński' który wyjaśnił ie na
słupie na sktzyŻowaniu ulicy Fałkowskiej z Częrminską zostanie wy'rrrieniona na nową
oprawa oŚwietlenia ulicznego.
Natomiast co do dobudowy latarni na ulicy Czermińskiej 33 wyjaśnił, Żeprzeprowadzona
zostanie wizjaw terenię w celu ustalenia czy istnieje mozliwośó dobudowy latarni oświetlenia
ulicznego w tym miejscu.

Następnie gł.os zabrał członek Komisji Piotr Gonerka i ponowił swój wniosek

zgj.oszony podczas poprzedniego posiedzenia Komisji o zakup torby medycznej dla
Gminnego Ludowego Klubu Spońowego w Fałkowie.

W dalszej części tego punktu gj.os zabrał.Zastępca Wójta Zdztsław Skiba i
poinformow ał. Że na najbliŻszej sesji Rady Gminy przedstawionę zostan4 sprawozdania
z reallzacjt Programu Profilaktyki tRozwtązywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeclwdział'antaNarkomanii w Gminie Fałków w 2011roku i sprawozdanle zrealizacjt
Programu Współpracy Gminy Fałków z organizacjamipozarz4dowymi oraz innymi
podmiotam t pr ow adzącyml dział.alno Ść pozytku pub licznego na 20 I 7 r ok.
Sprawozdania zostaną doręczone radnym w raz z Zaproszęniami na sesję dodał Zastępca

Wóita.



Następnie poinformow ał on, Że do dnia 31 marca 2018 roku na|eiy podjąć uchwały

zw IąZanę z te gor o cznymi rvyb o rami s amo rz ądo w 5'mi.
Pierwsz a z tychuchwał dotyczy podziału gniny na okręgi wyborcze, ustalenia ich

granic i numerów orazliczby radnych wybieranych w kazdym okręgu wyborczyrn.

iak poinformował Zastępca Wojta Gmina zosta1e podzielona na 15 jednomandatowych

okręgów wyborczych.
okręg wyborczy nr 1 sołectwa: Gustawów, Smyków, Stanisławów.

okręg wyborczy nr 2 sołectwo Wąsosz.
okręg wyborczy nr 3 częśc sołectwa Czermno, ulicę: Kościelna, Pikulska, Społdzielcza.

okręg wyborczy nr 4 cześć sołectwa Czermno, ulice: Cmentarna' osnowa.
okręg wyborczy nr 5 sołectwo Czermno Kolonia.
okręg wyborczy nr 6 sołectwo olszamowice.
okręg wyborczy nr 7 sołectwa: Budy, Studzieniec, Sułków.
okręg wyborczy nr 8 częŚć sołectwa Fałków, ulice: Akacjowa' LeŚna, Lipowa,

Modrzewiowa, Podchojna, Sadowa, Spacerow a, W terzbow a,

Wincentego Witosa, Zamkow a.

okręg wyborczy nr 9 częśc sołectwa Fałków, ulice: Glinianki, ogrodowa' Przyborowie,

Studzieniecka, Wolska.
okręg wyborczy nr 10 część sołectwa Fałków, ulice: Piaski' Plac koŚcielny, Pląskowicka,

Przedborska.
okręg wyborczy nr 1 1sołectwa: Pląskowice, Skórnice.
okręg w7łborczy nr 12 sołectwa: Wola Szkucka, Zbojno,
okręg wyborczy nr 13 sołectwo Starzechowice.
okręg wyborczy nr 14 sołectwa: Papiernia, Sulborowice.
okręg wyborczy nr 15 sołęctwo Turowice.
W każdym okręgu wyborczym wybierany będzie jeden radny poinformow ał. Zdzisł.aul Skiba.

Kontynuując ten temat ZastępcaWójta poinformował, Że druga uchwała dotyczy

podztaługniny na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzlb

obwodowych komisj i wyborczYch.
Dokonuje się podziału gminy na 3 stałe obwody głosowania.

obwód głosowania nr 1 sołęctwa: Częrrnno, Czermno Kolonia' Gustawów,

olszamowice, Smyków, Stanisławów' Wąsosz.
Siedziba obwodowej Komisj i Wyborczej -Publiczna Szkoła Podstawowa Czermno

ul. Kościelna 86.

obwód głosowania nr 2 sołectwa: Budy, Fałków, Pląskowice, Skórnice, Studzieniec'

Sułków, Wola Szkucka, Zbójno'
Siedziba obwodowej Komisji Wytorczej - Straznica oSP Fałków ul' Plac Kościelny 11.

obwód głosowania nr 3 sołectwa: Papiernia, Starzechowice, Sulborowice' Turowice'

Siedziba obwodowej Komisji Wyborczej - Strainica oSP Turowtcę 67.

Będąc przy głosie Zistępcawójta poinformował' ze projekty tych uchwał zostały

pozytywnie '-pi'io*u,"p,,"ż 
Delegaturę Krajowego Biura Wyborczego w Kielcach.

Na zakończente Zdzisł'a-w Skiba udzielił wyjaśnień i odpowiedział.na py'tania

doty czące omawiane go tematu.

Ad.pkt.7.
Po zrealizowatiu porządku Przewodnicząca Komisji Maria Domańska podziękowata

wszystkim zaudział' l zamknęła posiedzenia.
Na tym protokół zakoiczono.

Protokółowała.
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